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Prezydent na stałe w Wiśle?
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Powracamy do informacji o przenosinach Głowy Państwa do Wisły, przypomnijmy prezydent Bronisław
Komorowski od wczoraj jest w mieście i jak zapowiedział będzie tutaj dłuższy czas.

W czwartek spotkał się z uczniami w szkole w Koniakowie, dzisiaj przed południem rozmawiał z burmistrzem Wisły
Janem Poloczkiem.  Rzeczywiście to niespodziewanaj decyzja" - komentuje całą sprawę Poloczek.  Kiedy kilka
tygodni temu rozmawiałem o tym z prezydentem, myślałem że żartuje - mówił po spotkaniu burmistrz Wisły.
 
POSŁUCHAJ
 
Zapytaliśmy mieszkańców Wisły co sądzą o tym, że prezydent na dłuższyczas pozostanie w mieście. Zdania są
podzielone.
 
POSŁUCHAJ
 
To rzeczywiście zaskakujące decyzja – komentuje przenosiny Komorowskiego do Wisły były prezydent
Aleksander Kwaśniewski. Przypomnijmy to właśnie za czasów Kwaśniewskiego zameczkowi na Zadnim Groniu
przywrócono dawną funkcję rezydencji prezydenckiej. Jeśli chodzi o wypoczynek i miejsce do pracy to
przemyślana decyzja – mówi Kwaśniewski.
 
POSŁUCHAJ
 
W podobnym tonie komentuje całą sprawę żona Kwaśniewskiego – Jolanta - i przypomina swoje wizyty w Wiśle.
 
POSŁUCHAJ
 
Jakie są prezydenckie plany na najbliższe dni, tego kancelaria nie zdradza.
 
JB
 
Zobacz też:
Prezydent - chcę rządzić z Wisły
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